
Делегат др Младен Иванић поставио је питања Колегијуму Дома народа 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, која гласе: 

            ''1. Да ли као делегат имам право да поставим питање Министарству образовања  

     Федерације БиХ? Ако имам, онда постављам питање: Шта то министарство  

     мисли урадити да српска дјеца у Гламочу буду образована на српском 

      језику? 

2. Да ли је Тужилаштво БиХ реализовало закључак Дома да у року од 30 дана 

достави анализу рада страних тужилаца у Тужилаштву БиХ и ако не, шта 

мислите предузети да се испоштује наш закључак?''  

 

 


